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Abstract (en)
The duplexer (10) has a transmission filter (52) and a receiving filter (54) fabricated from respective technologies. Rejection of the receiving filter at
frequency is chosen such that ratio between maximum real impedance and characteristics resistance is greater than difference obtained between
maximum input handling powers expressed in decibel meter, of the respective filters when the receiving filter is adapted by adjustment of impedance
of an adaptation element (62), for obtaining real and maximum impedance at the frequency in an effective junction area (63). The technology for
fabricating the transmission filter is ceramic cavity filter technology, air or vacuum cavity filter technology or technology of cavity filter cooled by an
energy-saving cooling device. The technology for fabricating the receiving filter is surface acoustic wave (SAW) filter technology, bulk acoustic wave
(BAW) filter technology, low temperature co-fired ceramic (LTCC) type filter technology and quartz filter technology. The difference obtained between
maximum handling powers is greater than or equal to 20 decibel. Independent claims are also included for the following: (1) a radio communication
equipment (2) a method for fabricating a duplexer.

Abstract (fr)
Un duplexeur de fréquence comprend une voie d'émission (64), une voie de réception (66), une voie d'antenne (68) dans lequel les voies d'émission
et de réception (64, 66) sont branchées en parallèle au travers d'une jonction (50) à trois entrées à la voie d'antenne commune. La voie d'émission
(64), configurée pour laisser passer une première fréquence f1 d'émission vers la voie antenne (66) comprend un filtre d'émission (52) et un
premier élément d'adaptation (61). La voie de réception (66), configurée pour laisser passer une deuxième fréquence f2 en provenance de la
voie antenne (68) comprend un filtre de réception (54) et un deuxième élément d'adaptation (62). Le filtre d'émission (52) est fabriqué dans une
première technologie définie par une première tenue de puissance maximale d'entrée, et le filtre de réception (54) est fabriqué dans une deuxième
technologie définie par une deuxième tenue de puissance maximale d'entrée. La réjection du filtre de réception (54) à la première fréquence f1 et
l'impédance du deuxième élément d'adaptation (62) sont choisies pour rendre réelle et maximiser l'impédance d'entrée du filtre de réception en la
zone effective de jonction (63), le rapport de l'impédance réelle maximale R sur la résistance caractéristique R0 exprimé en dB est supérieure à la
différence exprimée entre la première tenue en puissance d'entrée maximale et la deuxiÀ¨me tenue en puissance d'entrée maximale, les première et
deuxième tenues en puissance maximale étant exprimées en dBm.
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